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SAP-FEPOL es reuneix amb el Director General 
d’Afers Penitenciaris  

Barcelona, 18 febrer de 2022.- 

El passat 8 de febrer, el Sindicat Autònom de Policia (SAP-FEPOL) es va reunir amb 
el Director General d’Afers Penitenciaris César Galván. En aquesta reunió la nostra 
organització sindical va traslladar una relació de punts que considerem oportuns millorar. 
A continuació us fem un resum de quins van ser els més rellevants: 

Primer.- S’ha reclamat la necessitat d’alliberar efectius policials que es destinen a fer 
trasllat d’interns que es troben al mòdul semiobert (MSOP) i que gaudeixen de permisos. 
A l’efecte creiem (i així es va traslladar) que, per aquests interns, els efectius del cos de 
mossos d’esquadra no poden fer de taxi ja que, al nostre entendre, es malgasten 
recursos policials que es poden destinar a actuacions més prioritàries. 

Segon.- Cal incrementar la coordinació entre els centres penitenciaris i el cos de mossos 
d’esquadra. En un número considerable d’actuacions, els patrulles s’han trobat que, un 
cop al centre, o bé hi ha un error en les dades on s’ha de realitzar el trasllat, o bé el propi 
centre no tenia coneixement o hora convinguda del trasllat, o d’altres situacions que 
provoquen que el patrulla (a vegades d’USC) un cop a lloc, s’endarrereix o no s’acaba 
fent el trasllat. 

A l’efecte, des del SAP-FEPOL hem reclamat que  per part dels Centres Penitenciaris 
s’asseguri la coordinació en els trasllats per tal que si s’ha anul·lat el trasllat, no es 
comuniqui al cos quan el patrulla ja està a lloc. 

Tercer.- En relació a la conducció de presos amb vehicle pesat (LINIA) s’ha reclamat 
que el temps de recollida sigui el mínim temps possible. A l’efecte s’ha recordat que 
mentre es realitza la recollida d’un pres, n’hi ha d’altres que estan esperant llargues 
estones dins del vehicle. S’ha traslladat que en alguna ocasió les llargues esperes que 
han hagut d’aguantar els presos ha provocat situacions conflictives que s’haurien 
d’intentar minimitzar. 

Quart.- Malgrat la situació ja no és la mateixa, des del SAP-FEPOL hem traslladat la 
incongruència que ha suposat el fet d’haver hagut d’assumir trasllats de presos infectats 
a Centres COVID.  

Cinquè.- S’ha reclamat una millor coordinació entre els Centres Penitenciaris i els Jutjats 
per tal que, en la comunicació de noves detencions d’interns que ja estan ingressats, 
sigui l’autoritat judicial la qui ho comuniqui.  

Aquestes han estat les qüestions que des de la nostra organització sindical s’ha 
traslladat al Director General de qui agraïm la voluntat, la implicació a l’hora d’escoltar-
les i el compromís manifestat per millorar en totes i cadascuna d’elles.  

  SAP, TREBALLEM X  A TU! 


